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ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ:  κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 

  
Θέμα:  « Αβεβαιότητα και Έλλειψη Διαφάνειας στον ΟΠΕΚΕΠΕ : Ζητούνται 

απαντήσεις » 

 

Σύμφωνα με  πρόσφατο δημοσίευμα του ιστότοπου « myagrotes.gr », υπήρξε ανάκληση της Προκήρυξης στη 
Διοίκηση του ΟΠΕΚΕΠΕ.  Η αιφνίδια ακύρωση μέρους της προκήρυξης που αφορούσε τη στελέχωση θέσεων, 
πέντε μήνες μετά τη δημοσίευσή της, από τον υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης Κώστα Τσιάρα, προκάλεσε έντονο 
προβληματισμό. Αν και η απόφαση αιτιολογήθηκε με την ανάγκη επανεξέτασης των προϋποθέσεων συμμετοχής 
των υποψηφίων, παραμένουν ασαφείς οι πραγματικοί λόγοι πίσω από αυτή την κίνηση. 

Παράλληλα, η παραίτηση του Διοικητικού Συμβουλίου, την οποία φέρεται να ζήτησε ο ίδιος ο υπουργός, 
προσέθεσε νέα διάσταση στην κρίση. Ωστόσο, προκαλεί σύγχυση το γεγονός ότι, παρά την ανακοίνωση της 
παραίτησης, το Διοικητικό Συμβούλιο εξακολουθεί να λειτουργεί κανονικά. Αυτή η διπλή πραγματικότητα 
δημιουργεί ασάφεια για την επιχειρησιακή συνέχεια και τη διοικητική σταθερότητα του οργανισμού. 

Οι εξελίξεις έχουν προκαλέσει έντονες αντιδράσεις, με την αγροτική κοινότητα να εκφράζει σοβαρές ανησυχίες 
για την αποτελεσματικότητα και τη διαφάνεια του οργανισμού, που είναι κρίσιμος για τη διαχείριση επιδοτήσεων 
και ενισχύσεων.  

Η αβεβαιότητα που έχει δημιουργηθεί εγείρει σοβαρά ερωτήματα για τον σχεδιασμό και τη διαχείριση του 
ζητήματος από το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης. Η έλλειψη σαφούς χρονοδιαγράμματος για τα επόμενα 
βήματα, η αναστάτωση στη λειτουργία του οργανισμού και οι ασαφείς αιτίες πίσω από τις πρόσφατες αποφάσεις 
έχουν πλήξει, για μια ακόμη φορά, την εμπιστοσύνη προς τον ΟΠΕΚΕΠΕ. 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Ποιοι είναι οι συγκεκριμένοι λόγοι που οδήγησαν στην ακύρωση μέρους της προκήρυξης για τη 

στελέχωση του ΟΠΕΚΕΠΕ, πέντε μήνες μετά τη δημοσίευσή της; 

2. Γιατί ζητήθηκε η παραίτηση του Διοικητικού Συμβουλίου και ποιος είναι ο λόγος που συνεχίζει να 

λειτουργεί παρά την ανακοίνωση της παραίτησης; 

3. Πώς σκοπεύει το υπουργείο να διασφαλίσει την αξιοπιστία και τη διαφάνεια στις διαδικασίες 

στελέχωσης του ΟΠΕΚΕΠΕ; 

4. Τι μέτρα θα ληφθούν για την αποκατάσταση της εμπιστοσύνης της αγροτικής κοινότητας, δεδομένου 

ότι ο οργανισμός διαχειρίζεται κρίσιμους πόρους για την αγροτική ανάπτυξη; 
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5. Πώς διασφαλίζεται ότι ο ΟΠΕΚΕΠΕ λειτουργεί προς όφελος της αγροτικής κοινότητας και όχι υπέρ 

άλλων συμφερόντων, δεδομένων των πρόσφατων αποφάσεων που προκαλούν ανησυχία και 

αβεβαιότητα; 
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